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七年级 英语

听力原稿
一、听句子，选图画。

你将听到 8 个句子，请根据听到的内容，选出与句子内容相符合的图画选项，每个

句子读两遍。

1. That is Cindy’s black pen.
2. The set of keys is on the table.
3. It’s a red letter “S”.
4. They are Anna’s grandparents.
5. Look! The cat is in the hat.
6. Jenny, this is my aunt, Mary.
7. Excuse me, Tom. Is this your jacket?
8. Are those his books?

二、听句子，选择听到的字母或单词，把其序号填入括号内。每个句子读两遍。

1.I must find my computer game.
2.Wow! This is a UFO.
3. Please call your father’s telephone.
4.The key is under the brown sofa.
5.Where is his tape player?

三、听短文，圈出你所听到的事物，短文读两遍。

I'm Jack. I am tidy. In my room, the books are always in the bookcase. My
computer game is always there, too. My shoes(鞋) are under the bed. My schoolbag is
always on the sofa. Eric is my brother. Look at his room. It's in a mess now. The
books are everywhere—on the bed, on the sofa and under the desk. Where's his hat?
Is it on the bed? No. I don't know.
四、听句子，选出正确的答语。每个句子读两遍。

1.Are the keys on the table?
2. Good morning, Sally!
3. Are those her books?
4. What is your father’s name?
5. Frank, this is my friend, Linda.
6. Is she your aunt?
7. Spell your English name, please.
8. Who is he?
9. Thank you very much.
10. Is this his green ruler?

五、听句子，选出你所听到的电话号码。每个句子读两遍。

1. 651-7413 is Anna’s telephone number .
2. My brother’s friend, Paul’s telephone number is 530-2964.
3.I’m Sally. My telephone number is 772-2058.



4. He is Tom. His telephone number is 482-9216.
5. Please call Mary at 856-2753.

六、听短文，完成表格，把答案代号填到相应的括号内。短文读三遍。

Lost:
I lost a purple and white schoolbag in the library. An English book, a dictionary

and a set of keys are in it. I must find it. I'm in Class Five, Grade Seven. Call me at
203-9786. Thank you for your help!

Alice

参考答案

听力部分:
一、1-5 CHFDA 6-8 EGB 二、1-5 CACBA
三、除了 baseball不圈, 但全圈完不给分。

四、1-5 ACBAC 6-10 ABBCA 五、BBABA 六、ABBAA
笔试：

一到三大题略

四、1-5 BACCD 6-10 CBDAC 11-15 ADCAB
五、1-5 CADAB 6-10 CDBCB
六、1-5 BDACD 6-10 CADBB
七、1-5 DEACB
八、1.Bob’s 2.is 3.first 4.spell 5.those
九、1.everywhere, think, tidy 2.about 3.uncle 4.map, jacket

5.quilt, white, plane
十、One possible version:

Hello! This is my good friend, Sally. Let me tell you about her family.
Here is Sally’s family tree. Brown is her last name. These are her grandparents,

Paul and Kate. Her grandparents’ family name is Smith. Jenny and Alan are her
parents. Bob is her uncle and Mary is her aunt. Jenny is her grandparents’ daughter
and Bob is grandparents’ son. Gina and Peter are her sister and brother. Those are her
cousins, David and Anna.
评分标准：

第一档（9-10 分）：内容完整，语言基本无误；行文连贯，表达清楚；书写规范，

卷面整洁。

第二档（6-8 分）：内容基本完整，语言有少量错误；行文连贯，表达基本清楚。

第三档（3-5 分）：内容不完整，语言有一些错误；行文不够连贯，表达不够清

楚。

第四档（1-2 分）：只能写出与所要求内容有关的一些单词。


